
ALLMØTE 

30.september 2024 

v/ daglig leder 

 

Tilstede: 4 brukere, 3 ansatte, brukerrepresentant har meldt avbud 

1. Referat fra allmøtet 22.08.2023 

• Referat godkjent 

 

2. Kort evaluering av siste år 

• Sommeravslutning: Savnet sommeravslutningen på Torsætra. Torsætra 

er per tid stengt, så vi må se etter andre alternativer. Det er ønskelig å 

endre tidspunkt for sommeravslutningen til tidligere på sommeren, slik 

at flere kan bli med.  

• Temakvelden med psykomotorisk fysioterapeut var bra. Ønsker mer av 

denne type arrangement. 

• Fint julebord. Når det kom til lokalet kunne det føles litt som om man 

satt i en boks.  

• Temakvelden med sexolog var bra.  

 

3. Innspill og ønsker om aktivitet/temakvelder 2024/2025 

• Sosialt treff utover skrive-og malegruppe. En tilrettelagt arena hvor 

målet er å møte andre. Viktig at tematikken reguleres under 

arrangementet.  

• Tallodden 

• Skrivekurs over en helg 

• Yoga 

• Temadager:  

- Skam som tema 

- Psykomotorisk fokus 

- «Hvordan traumer setter seg», både i kroppen og i hodet 

- Ernæring – Kropp er følelser 

 

 



4. Informasjon fra senteret 

• Senteret har fått lite tilbakemeldinger på skjemaer ifht. ønsket aktivitet. 

Vi tar gjerne i mot flere forslag. Utover dette fanger faglig veileder opp 

behov under samtaler som vi tar med oss i planlegging av aktivitet. 

• Skrivegruppa skal lansere sin egen bok på Verdensdagen for 

forebygging av seksuelle overgrep mot barn den 19.november. 

Pengene som samles inn vil settes på en gavekonto som kan benyttes 

til f.eks. en helgesamling med skrivekurs, hvis det er noe 

skrivegruppen ønsker.  

• Drift:  

- Økning i tilskudd fra fylket og kommunene. Fylket gir nå 

dobbelt så mye i tilskudd til sentrene i Innlandet. Vedtaket 

strekker seg over en periode på 3 år. Kommunene har økt sin 

sats per innbygger, i tillegg har Gausdal blitt med i IKS`et.  

- Er i ansettelsesprosess ifht en 50% stilling. Venter per nå kun på 

formell bekreftelse fra ansatt.  

- Senteret ser etter nye lokaler. Det er sendt inn søknad til BUF-

direktoratet som må behandle saken. Lokalet vi har sett på 

befinner seg i bygget til Storgata 10.  

• Senteret har et ønske om å kunne tilby yoga/ kroppsorientert tilbud. 

Det er en idè fra senteret side at vi kan ha inngå et samarbeid med flere 

andre tjenester som har tilbud til vår målgruppe.  

• For å gjøre senteret mer synlig ønsker vi å arbeide med en kampanje i 

forbindelse med Verdensdagen til neste år.  

 

5. Valg av brukerrepresentant 

• Elin Anita Lund ble valgt som brukerrepresentant. Stine Brøste 

Flatmoen ble valgt som vara. Begge vil ha mulighet til å delta på 

styremøtene.  

 

6. Eventuelt 

• Ønske om en bedre oppdatert nettside. Dette gjelder blant annet 

kalenderen.  

 

Ta kontakt med senteret hvis noe viktig er utelatt eller om du har andre 

kommentarer til referatet. 


